

Ringkøbing Udviklingsforum

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 18. juni 2024. kl. 15.30 – 17.30

Sted: Medborgerhuset, Herningvej 7.

Deltagere: Lena Ploug, Lars Frank Nielsen, Per Andersen, Karsten Rasmussen, Kirsten Leth, Jeannett V. Larsen og Hans Chr. Vestergaard

Fraværende: Katrine Meldgaard Andersen, Kristina Skøtt Pedersen, Kaj Damgaard, Allan Stampe og Søren Hebro.

Dagsorden:

1. Bordet rundt

Udleveringsstederne som, udleverer vægterkortet efterspørger kortet på tysk. HC undersøger mulighed for oversættelse. Lena undersøger muligheden for om handelsforeningen vil medfinansiere tryk af kortene.

2. Foreningens økonomi

Status ved kassereren

86.000 kr. står til rådighed. 30 medlemmer ud af 134 mangler d.d. at indbetale kontingent (kontingent er medindregnet i de 86.000 kr.). Lena og Hans Chr. følger op på de manglende indbetalinger.

3. Aktiviteter i Det grønne hold

Status på projektet ved Lena, Lars og Jeannett

Aftalen med Hee's grønne hold omkring at slå stien fungerer rigtig godt.

4. Stisystem og skiltning

Status på stisystemet og skiltning v/Hans Christian

Karsten og Hans fra det grønne hold er i gang med at opsætte de manglende pæle på den røde rute i det Blå Trail. De store skilte skulle være oppe inden sommer. Pt. er skiltene undervejs i produktion.

5. Opfølgning på diverse projekter

- Fjordstien herunder eventuelt køb af areal

Helhedsplanen fra arkitekterne er nu færdig. HC har forelagt planen til kommunen for at få en indikation om deres holdning til den. Kommunen er pt. ved at finde ud af hvilket udvalg, der skal have planen.

I forhold til forlængelsen af fjordstien har kommunen haft en ekstern konsulent ude og kigge på området hvor stien ønskes forlænget. Umiddelbart er konsulentens rapport ikke positiv over for den stitype der er dannet konsensus omkring.

Alternativt vil stien kun kunne blive en trampesti. Der er ikke faldt en afgørelse endnu herom.

- Lysshow

Er til behandling hos kommunen d. 20. juli ved kulturudvalget. Kommunen er

umiddelbart positive omkring projektet. Forventeligt skal det løbe af stablen d. 27. og 28. september.

- Udsigtsplatformen

Der er efter aftale med kommunen indsendt en ny ansøgning om dispensation.

- Torvehal på Havnen

HC har prikket kommunen og anmodet dem om at tage den op igen.

- Stationen/Ungdomshus

Der er indsendt en ansøgning til kommunen om økonomisk støtte til drift af stationsbygningen. Byrådet er inviteret til besøg på stationen d. 18.6.

6. Tomme butikker

Det blev på bestyrelsesmøde besluttet, at vi ville drøfte problematikken omkring tomme butikker i Ringkøbing. Kristina vil indlede med at fortælle om, hvad Handelsforeningen har gjort.

Vi drøfter, hvad RUF kan bidrage med.

Kristina har desværre meldt afbud til mødet. Vi drøftede emnet med udgangspunkt i et oplæg fra Kirsten. Det aftales, at Hans Chr. kontakter den nye formand for Handelsforeningen vedr. initiativ på området. Vi vil gerne bakke op om Handelsforeningens initiativer på området.

7. Arrangement i forlængelse af gavlmaleriet

Der er planlagt et arrangement d. 23. august i Ringkøbing i tilknytning til Gavlmaleriet på Herningvej.

Vi drøfter vores eventuelle deltagelse i arrangementet.

HC tager fat i kommunen igen for at få afklaret hvad de præcis ønsker vores hjælp til. Herudover er det et krav at kommunen er opmærksomme på at fremhæve RUF's aktie i gavlmaleriet, i deres promovoring.

Per og Hans Chr. deltager i arrangementet.

8. Hvad ønsker vi at arbejde med?

Lars har bedt om den drøftelse af dette emne på baggrund af arrangementet i forlængelse af gavlmaleriet.

RUF's opgaver er nærmere beskrevet i vores vedtægter.

Der er enighed om, at vi som udgangspunkt arbejder med etablering af nye projekter og støtter foreninger og initiativtagere. Herudover vil som udgangspunkt ikke indgå med egentlige serviceopgaver.

Generelt er det op til det enkelte medlem af bestyrelsen at vurdere, hvad man selv har lyst til at deltage i. Man har altid mulighed for at melde fra på en opgave. Det er grundlæggende lysten, der skal drive værket.

9. Borgermøder

Kommunen holder et borgermøde omkring vedvarende energi d. 24. juni.

Kommunen har spurgt RUF til om vi vil videresende info om mødet til vores medlemmer for at gøre opmærksom på at mødet finder sted.

10. Mødeplan

Planlægning af kommende møder:

Forslag:

Onsdag d. 4. september kl. 16-18.

Mandag d. 11. november kl. 16-17 – møde med Byfora

Onsdag d. 20. november kl. 16-18 + suppleanter

2025:

West Awards fredag d. 31. januar kl. 18.00-21.30

Onsdag d. 5. februar kl. 16-18.

Generalforsamling onsdag d. 26. marts kl. 18 - 22

11. Eventuelt

Lena foreslår etablering af en skaterbane. Placering og hvem der skal være primus motor tænker vi alle over.

HC vil prøve at indbyde Allan fra Rema 1000, i form af hans virke i handelsforeningen, til om vi i samarbejde om at forskønne indfaldsvejen på Herningvej.